
Szydłi sesji Rady Miejskiej w 
w sali konferencyjnej Urzędu 

Obrady sesji roz 
W obradach sesji udział 
obecności radnych jest załąc^ 

Ad. 1. 

wzi 

Wszyscy obecni radni w 
Przewodnicząca stwierdziła q 

Protokół Nr XXXIV 
owie, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2021 r. 

Miasta i Gminy Szydłów, 
pocięły się o godz. 9 0 0 , a zakończyły o godz. 10 2 5 . 

ęło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
nikiem do protokołu. 

Obrady XXXIV sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejs<iej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Andrzeja Tuza, Panią Skarbnik, radnych obecnych na sesji i pracowników UMiG. 

liczbie 15 zgłosili swoją obecność na obradach, 
uorum i rozpoczął obrady RM w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXXIV sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzanie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza 

sesjami RM. 
6. Przedstawienie Raportu o 
7. Rozpatrzenie Raportu o s 

Miasta i Gminy Szydłów z prac w okresie między 

stanie Gminy Szydłów za rok 2020. 
anie Gminy Szydłów za rok 2020. Debata. 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów 
wotum zaufania - projekt Nr XXXIV /194 / 2021. 

8. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Szydłów za 2020 rok oraz zatwierdzenia sprawozdań 
finansowych jednostek organizacyjnych Gminy Szydłów za rok 2020 - projekt 
Nr X X X I V / 1 9 5 / 2 0 2 1 , 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu wykonania 
za 2020 rok - projekt Nr XXX IV /196 / 2021, 

udzielenia absolutorium 
budżetu Gminy Szydłów 

Nr XXXIV/ 198/ 2021. 
9. Odpowiedzi na zapytania 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 
opracowania i realizacji "Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, 
Chmielnik, Gnojno, Pier2chnica, Raków i Szydłów do roku 2030" - projekt 
Nr XXXIV/ 197/ 2021, 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, w trybie przetargowym, 
części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Szydłów - projekt 

i interpelacje. 



10. Wolne wnioski i informacja. 
11. Zamknięcie obrad. 

Po przedstawieniu porządki 
o zgłaszanie wniosków lub 
obrad. Takie uwagi oraz wn 
pod głosowanie jawne 
jednogłośnie - 1 5 głosów „za' 

Ad. 3. 

obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku 

ibski nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała 
proponowany porządek obrad i porządek ten został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 
Nr XXXIII z dnia 28 maja 2021 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych 
uwag do protokołu. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym, protokół z XXXIII sesji RM został przyjęty 
jednogłośnie - 1 5 głosów „zaj 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXXIV sesji radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 
radny Sebastian Gałązka - skierował prośbę do Pana Burmistrza, aby 

w porozumieniu z powiatem, w miejscu skrzyżowania drogi powiatowej z drogą 
prowadzącą do miejscowości Korytnica wstawić lustro z powodu złej widoczności; 

- zadał pytanie dlaczego chodnik, który powstaje na 
nie będzie poprowadzony po obu stronach przy każdej 

- radny Zbigniew Głogowski 
ulicy Soleckiej w Szydłowie 
posesji; 
- radny Robert Prostak - skierował pytanie do Pana Burmistrza, dlaczego na nowo 
budowanej nawierzchni na ulicy Soleckiej w Szydłowie nie widać, aby było zrobione 
jakieś odwodnienie oraz dlaczego część wjazdów na posesję ma być wykonana 
z kamienia, a reszta z asfaltu; 
- radny Leszek Wójcik - zgłosił prośbę dotyczącą naprawy lampy oświetlenia 
ulicznego w miejscowości Grabki Duże; 
- radny Łukasz Gondek - skierował prośbę w imieniu mieszkańców o wystąpienie do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich o rozwiązanie sytuacji na skrzyżowaniu ulicy Kieleckiej 
i ulicy Uroczej w Szydłowie, ;:e względu na duże trudności włączenia się do ruchu; 
- radny Robert Prostak - zadał pytanie odnośnie wniosku, który złożył w 2019 roku, 
dotyczącego wyznaczenia na ulicy Kieleckiej w Szydłowie, na wysokości sklepu 
„Delikatesy", drugiego przejścia dla pieszych. 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku 
Przewodniczącą RM i szanowną 
miały miejsce w okresie między 

obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 

sesjami RM: 



poinformował, że 31 maja br. powiadomił pełnomocnika Wojewody 
Świętokrzyskiego o wystąpieniu na terenie Gminy Szydłów niekorzystnego zjawiska 
atmosferycznego - gradu. \\>o chwili obecnej wpłynęło około 250 wniosków od 
poszkodowanych rolników, 
- odbył spotkanie z przedstawicielami firmy Toorank Polska S A , która zajmuje się 
produkcją śliwowicy szydłowskiej, 
- spotkał się z Burmistrzem Miasta i Gminy Chmielnik w celu omówienia wspólnej 
Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Chmielnik, Busko-Zdrój, Pierzchnica, Gnojno, 
Raków i Szydłów, 
- 6 czerwca uczestniczył w bikniku z okazji Dnia Dziecka, zorganizowanym przez 
Miejsko - Gminne Centrum Kultury w Szydłowie, 
- uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem PGNiG odnośnie podłączenia w przyszłości 
do sieci gazowej kolejnych sołectw gminy Szydłów, 
- brał udział w spotkaniach sprawozdawczo - wyborczych w jednostkach O S P 
z tereny Gminy Szydłów, 
- na zaproszenie Pana Wojewody uczestniczył w uroczystym przekazaniu wozów 
strażackich, które w ubiegłyrr roku trafiły do jednostek O S P na terenie naszej gminy, 
- 9 czerwca br. brał udział w uroczystości, podczas których złożył uroczyste 
podziękowania Panu Marianowi Lesiakowi za niemal trzydziestoletnią działalność 
strzelecką. Szydłowskie Towarzystwo Strzeleckie zostało postawione w stan 
likwidacji i zostaje rozwiązane. 

Ad. 6. 

Szydłów Raportu o stanie 
przedłożony do zapoznania 
mieszkańców gminy Szydłów 
Sytuacja finansowa Gminy 
w roku 2018 kiedy to miała 

Kolejnym punktem obrad było przedstawienie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Gminy Szydłów za rok 2020. Został on wcześniej 
się dla radnych Rady Miejskiej w Szydłowie oraz dla 

Szydłów jest obecnie w dużo lepszym stanie, niż 
miejsce zmiana włodarza gminy. W 2020 r. została 

wykonana między innymi: przebudowa dachu budynku sali gimnastycznej z częścią 
dydaktyczną w Szkole Pods 
Szydłów - Gacki, przebudowa drogi wewnętrznej w Solcu, odcinek sieci 
wodociągowej Szydłów - E&rzeziny. Przy wykorzystaniu inicjatywy mieszkańców 
sołectw w ramach Funduszu Sołeckiego wykonano szereg prac na rzecz 
społeczności lokalnych - pcwstały nowe place zabaw oraz miejsca do spędzania 

fostały przystanki autobusowe, wyremontowano odcinki 
zakupione dwa wozy strażackie dla jednostek O S P 

Wszystkie inwestycje odbyły się przy ograniczonym 

wolnego czasu, odnowione 
dróg gminnych, itp. Zostały 
w Szydłowie i Jabłonicy 
wsparciu funduszy zewnętrznych, między innymi zmniejszone zostały wpływy do 
budżetu gminy z tytułu udzia 

Ad. 7. 
Kolejny punkt dotyczył 

za 2020 rok oraz rozpatrzeń 

awowej w Szydłowie, remont drogi gminnej nr 390037T 

u jednostek jst w podatku CIT i PIT. 

rozpatrzenia Raportu o stanie Gminy Szydłów 
ie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 



Miasta i Gminy Szydłów wotum zaufania. Do dnia 22 czerwca br. nikt nie wyraził woli 
udziału w debacie w związku z przedłożonym Raportem o stanie Gminy Szydłów. 

Radni nie zgłosili 
i w zarządzonym przez P 
uchwalona jednogłośnie - 1! 
i Gminy Szydłów zostało udzielone 

pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
zewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
i głosów „za". Wotum zaufania dla Burmistrza Miasta 

UCHWAŁA Nr XXXIV/194/ 2021 

oraz 

Ad. 8. 

Następnym punktem 
sprawozdania finansowego 
Szydłów za 2020 rok 
organizacyjnych Gminy Szyd|ł 

Przewodniczący Kom 
Gałązka odczytał pozytywna 
w sprawie przedłożonego 

Radni nie zgłosili 
i w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie - 1 5 

o treści jak w załączeniu) 

obrad na sesji RM w Szydłowie było zatwierdzenie 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych jednostek 
ów za rok 2020. 
sji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Sebastian 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok. 

ań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 

głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIV/195/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Szydłć 

Kolejnym punktem obhad 
w sprawie udzielenia absolutorium 
wykonania budżetu Gminy 

Przewodnicząca Korrjisj 
Uchwałę nr 21/2021 z dni 
w Kielcach dotyczącą pozjytywnego 
w sprawie udzielenia absolutorium 
wykonania budżetu gminy za 

Radni nie zgłoś 
i w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie 
Burmistrzowi Miasta i Gminy 

więcej 

Następnym punktem 
zawarcie porozumienia mi* 
Ponadlokalnej dla Gmin: 
i Szydłów do roku 2030". 

RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu uchwały 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu 

ów za 2020 rok. 
i Rewizyjnej Pani Agnieszka Stawecka przeczytała 
27 maja 2021 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu 

2020 rok. 
pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
15 głosów „za". Rada Miejska udzieliła absolutorium 
Szydłów Panu Andrzejowi Tuzowi. 

UCHWAŁA Nr XXXIV/196/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

obrad był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ędzygminnego w celu opracowania i realizacji "Strategii 

Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków 



Podjęcie przedmiotowej 
uchwały Rady Miejskiej w Szydł< 
Gminy Raków do grupy grrji 
zapisów § 2 uchwały. 

Radni nie zgłosili 
i w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie - 1 5 

p>rtań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 

głosów „za". 

uchwały i wynikająca z tego utrata mocy podobnej 
owie z dnia 28.05.2021 r. wynika z tytułu dołączenia 

in zawierających porozumienie oraz doprecyzowania 

UCHWAŁA Nr XXXIV/197/ 2021 
o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie był projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, w trybie przetargowym, części 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Szydłów. Projekt uchwały 
przedstawiła i omówiła Pani Marta Ciosek, pracownik UMiG Szydłów. 

W świetle obowiązujących przepisów nieruchomości mogą być przedmiotem 
a do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres 
zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Wobec zgłoszonego zainteresowania długoletnią dzierżawą nieruchomości 
gminnej na cele upraw rolnych, proponuje się podjąć dalsze czynności związane 
z procedurą dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony, okres 10 lat. 
Proponowany okres pozwoli potencjalnemu dzierżawcy na racjonalne 
zagospodarowanie nieruchomości. 

Zastosowanie w tym przypadku trybu przetargu nieograniczonego jest zgodne 
z zapisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. 

Niniejsza uchwała Rady Miejskiej o wyrażeniu zgody w tym przedmiocie, 
stanowić będzie podstawę do zawarcia umowy z dzierżawcą wyłonionym w drodze 
przetargu. Szczegółowe warunki dzierżawy, w tym m.in. wysokość miesięcznego 
czynszu dzierżawy zostaną określone w przedmiotowej umowie. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 5 głosów „za". 

UC HWAŁA Nr XXXIV/198/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 9. 

Odpowiedzi na zapytania i i 
- sprawa lustra w miejscowości 
- odnośnie chodnika na ulicy 
jednej stronie będzie on miał 

interpelacje udzielił Burmistrz Andrzej Tuz: 
Korytnica zostanie zgłoszona do powiatu, 

Soleckiej w Szydłowie, Burmistrz poinformował, że po 
długość 700 m.b., a po drugiej ok 130 m.b. według 



wstępnych założeń. Zapewnił 
powstać do wszystkich 
wjazdy na posesje wykonań 
wysypane z tłucznia. Będzie 
ulicy podczas opadów, aby 
zostanie postawiony 
- zgłoszona lampa w m 
- odnośnie skrzyżowania u 
wnioski do Zarządu Dróg 
decydującą o zasadności 
Gmina będzie podejmowała 
pieszych w tym miejscu. 

Ad. 10. 

U Tli 

Pan Burmistrz zapewnił, że 
został rozwiązany. Radny 

Głos zabrał również 
dyskusją o przejściach dla 

że będzie prowadził rozmowy aby taki chodnik mógł 
posjesji, jeżeli będzie to możliwe. Zaznaczył również, że 

e będą z kostki, a na działki rolne zjazdy zostaną 
również wykopana studnia, która przyjęłaby wodę z tej 

nawierzchnia drogi nie niszczyła się. Na ulicy Soleckiej 
przystanek oraz wyznaczone zostaną przejścia dla pieszych, 

iejscowości Grabki Duże zostanie naprawiona, 
Kieleckiej i ulicy Uroczej - składane były wiele razy 

Wojewódzkich, które to są ciągle odrzucane przez komisję 
ieszczenia w danym miejscu przejścia dla pieszych, 

wszelkie czynności, aby powstało drugie przejście dla 

Radny Łukasz Gondek skierował pytanie do Burmistrza, czy będą poczynione 
jakieś kroki w celu rozwiązapia problemu włączenia się do ruchu na ulicy Kieleckiej. 

gmina podejmie wszelkie działania aby ten problem 
Leszek Wójcik również zwrócił się z prośbą, aby 

w miejscowości Grabki Dużfe przy skrzyżowaniu z drogą prowadzącą do Ekoplonu 
również powstało przejście dla pieszych. 

radny Marcin Mazur, który w związku z wywiązaną 
pieszych, przypomniał, że również kwestia przejścia 

w miejscowości Mokre na drodze wojewódzkiej była zgłaszana przez radnego wiele 
razy i do tej pory nie jest ona zakończona. Radny zaproponował, aby gmina 
ponownie wystąpiła do Zarządu Dróg Wojewódzkich z wnioskiem o umieszczenie 
w tym miejscu przejścia dla pieszych, aby zwiększyć bezpieczeństwo. Burmistrz 
wspomniał, że również kwestia przystanku i przejścia dla pieszych w Jabłonicy nie 
znalazła do tej pory finału, ponieważ odpowiedzi na wnioski są zawsze takie same, 
czyli negatywne. Zapewnił, że poczyni wszelkie kroki aby te sprawy rozwiązać. 
Radny Marek Skuza, nawiązując do wypowiedzi radnego Pana Marcina Mazura 
przypomniał, że sprawa przejścia dla pieszych w Mokrym miała zostać poddana 
ostatecznie pod ocenę Komendy Wojewódzkiej, ale finalnie wszystko ucichło. 
Radny Łukasz Gondek zadał pytanie odnośnie budżetu Gminy Szydłów, dlaczego 
wcześniej gmina miała zabezpieczone ok. 20 tysięcy złotych na budowę placu zabaw 
w Jabłonicy, a nagle pojawia się kwota 100 tys. zł. Burmistrz odpowiedział, że są to 
środki finansowe, które pozyskane zostały z Funduszu Inicjatyw Lokalnych dla gmin, 
w których niegdyś funkcjonowały PGR-y . Natomiast kwota 20 tys. zł to środki 
zabezpieczone z Funduszu Sołeckiego. Wszystkie te środki przeznaczone będą na 
budowę placu zabaw w Jabłonicy. 

Radny Marek Skuza skierował wniosek o wstawienie znaku ograniczenia prędkości 
do 40 km/h na drodze tzw. Połanieckiej z Szydłowa do Gacek, ponieważ większość 
osób, którzy z niej korzystają nadmiernie przekraczają prędkość. Został zapewniony, 
że sprawa zostanie w najbliższym czasie rozwiązana. 



Radny Leszek Wójcik zada 
zostać zakupiony kamień na 

zakończone i w lipcu można 

powiatowych, który wielokro 

pytanie, kiedy ruszy Fundusz Sołecki, z którego ma 
utwardzenie dróg wewnętrznych. 

Burmistrz Andrzej Tuz odpowiedział, że przetargi na kruszywo zostały już 
będzie spodziewać się rozpoczęcia prac. 

Radny Łukasz Gondek przypomniał problem wykaszania rowów przy drogach 

na drodze przy ul. Rakowskiej w kierunku Osówki nie został wykoszony. 
Burmistrz odpowiedział, że rozmawiał z Zarządem Dróg Wojewódzkich i został 
zapewniony, iż pobocza tej drogi zostaną wykoszone najszybciej jak to tylko możliwe. 
Na zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Szydłowie Pan Burmistrz 
Andrzej Tuz złożył podziękowania Radnym Rady Miejskiej za udzielenie mu wotum 
zaufania oraz absolutorium. 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady M 
w pełni zreal izowany i dokonał 
w Szydłowie. 

Protokołowała 

Beata Nowińska 

nie był już poruszany, a niestety do chwili obecnej rów 

ejskiej stwierdził, że porządek obrad sesj i został 
zamknięcia obrad X X X I V sesj i Rady Miejskiej 


